
	

 	

 
Møteprotokoll 

 
 
 
 
 
 
Faste medlemmer som møtte: 
 
Navn:       Funksjon: 
 
Christina Ødegård      Styreleder 
Frankie Grosvold      Nestleder 
Vanja Haltorp      Personalansvarlig 
Anne B. Christiansen     Styremedlem 
Caroline Grønvik Gullhav                    Styremedlem 
Marte B. Fossestøl      Styremedlem     
 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
 
Navn:       Funksjon: 
 
Lennart Tønnesen 
 
Varamedlemmer som møtte: 
 
Navn:       Møtte for: 
Mohammed Chkontana 
      
  
Andre som møtte: 
 
Navn:       Funksjon: 
 
Lin Knutsen      Regnskap  
 
 
Sak 55/16 – Godkjenning av innkalling: 
Ingen 
 
Sak 56/16 - Godkjenning av agenda og eventuelt saker 
 
Agenda godkjent. 
 
 
 
 
 
 

Styremøte 
Dato: 30.09.16 
Sted: Møterom 2 minutter 
Tid: 16:00 – 18:00 



	

 	

 
 
 
Saksliste: 
 
 I = Til styrets informasjon                                                                                                                                                                                    
D = Til diskusjon i styret. De viktigeste innspillene bør protokollføres                                                                                          

B= Til beslutning i styret                                                                                                     
 

 
 
 
Sak 57/16 - Godkjenning av protokoll fra forrige møte: 
Protokollen vedtas slik den foreligger 
 
Sak 58/16 – Referatsaker 
Invitasjon til idrettsgalla, Retningslinjer bra, bedre,best, Invitasjon kretsserie i troppsgymnstikk, Froland 30.oktober, Tilbud til 
lag og foreninger – plukking av stillehavsøsters, høring kommunedelplan for kultur 2017-2020, søknadsskjema til neste 
sesongs A-kort Atletica. 

 
 
Sak 59/16 – Orienteringer fra Gutter og Jenter apparatturn 
 
 
Sak 60/16 – Forslag til camps og samlinger i ATF, og hvem som burde være ansvarlige 
 
Styreleders fremlegg: 
Årshjulet vedtas slik det foreligger. 
I tillegg arbeider en fra styret med å opprette en egen jubileumskomite. Følgende fra styret får i oppgave å sette sammen en 
slik komite: 
1. 
 
Behandling i styret den 30.09.16 
Fellesforslag: Styret ønsker at det opprettes en jubileumskomite i regi av arrangementskomite.  
 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt med de endringer som ble tatt i møtet. 
 
 

	 	 	 	 	 	



	

 	

 
 
Vedtak: 
Årshjulet vedtas slik det foreligger. 
I tillegg ønsker styret at det opprettes en jubileumskomite i regi av arrangementskomiten. 
 

 
 
 
 
Sak 61/16 – Forslag til dugnadsoppgaver for foreldregrupper 
 
Styreleders fremlegg: 
Saken ble fremlagt uten innstilling. 
 
Behandling i styret den 30.09.16 
Fellesforslag: Inntekter fra dugnadene skal gå direkte inn til klubben. Pengene som er samlet inn kan gi støtte til sosiale 
arrangementer, diverse utgifter i forbindelse med arrangementer etc. etter godkjenning fra styret.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 



	

 	

 
Styret ønsker følgende sammensetning av dugnadsgrupper 
 
Breddegruppe Konkurransegruppe 
Målgruppe: 

• Gymskole 1+2 
• Tropp 9-10 
• Tropp 11-13 
• Tropp 14+ 
• Aspirant 
• Apparatturn 

Målgruppe: 
• Senior kvinner 
• Junior1 kvinner 
• Junior 2 kvinner 
• Junior gutter 
• Junior jenter 
• Rekrutt jenter 

 
Oppgaver: 

• Egne dugnadsoppgaver 
• Felles vårlotteri 

Oppgaver: 
• Egne dugnadsoppgaver 
• Felles vårlotteri 

 
Hva skal dugnaden dekke? 
Inntekter fra dugnadene skal gå direkte inn til klubben. 
Pengene som er samlet inn kan gi støtte til sosiale 
arrangementer, diverse utgifter i forbindelse med 
arrangementer etc. etter godkjenning fra styret. 

Hva skal dugnaden dekke? 
Inntekter fra dugnadene skal gå direkte inn til klubben. 
Pengene som er samlet inn kan gi støtte til sosiale 
arrangementer, diverse utgifter i forbindelse med 
arrangementer etc. etter godkjenning fra styret. 

 
 
Sak 62/16 – Søknad om støtte til Europamesterskap 2016 
 
Styreleders fremlegg: 
På bakgrunn av klubbens økonomiske situasjon kan ikke søknaden innvilges. 
 
 
Behandling i styret den 30.09.16 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
På bakgrunn av klubbens økonomiske situasjon kan søknaden beklageligvis ikke innvilges. 
 
 
Sak 63/16 - Eventuelt 
 
Det sendes ut en informasjonsmail til alle medlemmer. Ansvarlig Anne. 
 
Nettsidene må oppdateres. 
 
Caroline får administratorrettigheter på klubbens Facebook side. 
 
Datoer for Gymlekmini settes opp så tidlig som mulig i samarbeid med Sportslig leder. Ansvarlig Mohammed. 
 
 
Arendal 30.09.16 
 
 
 
 



	

 	

 
Christina Ødegård                    Frankie Grosvold    Vanja Haltorp 
 
 
 
 
 
Caroline Grønvik Gullhav   Anne. B. Christiansen  Marte B. Fossestøl 
 
 
 
 

 


